
Sprawozdanie z działalności

Komisji Zdrowia, Opieki Społecznej
BezpieczeństwaPublicznego i Ochrony Środowiska

Rady Miasta Marki
za okres od Ol stycznia 2009 r. do 31 grudnia 2009 r.

Komisja Zdrowia, Opieki Społecznej, Bezpieczeństwa Publicznego i Ochrony
Środowiska powołana uchwałą Rady Miasta Marki z dnia 8 grudnia 2006 roku, nr II/9/2006,
pracowała w 2009 roku w niezmienionym składzie, to jest:

l. Brzozowska Elżbieta

2. Chojnowski Paweł
3. Grabowski Maciej
4. Kędzierski Kazimierz
5. Korotko Ryszard - Wiceprzewodniczący

6. Młodzianowski Grzegorz
7. Orłowski Jan
8. Orych Jacek - Przewodniczący

9. Pasternak Tadeusz
10. Sowińska Jolanta
11.SzczepanowskiMarek
12. Trzemecki Bogdan

Komisja w okresie sprawozdawczym odbyła 9 posiedzeń, na których był realizowany plan
pracy przyjęty w 2008 roku oraz tematyka i zagadnienia wynikające z bieżących potrzeb.

W ramach prac stałych, komisja analizowała i wydała pozytywne opnie na temat:
• Planu gospodarki odpadami dla Gminy Marki na lata 2009-2012 z

uwzględnieniem perspektyw na lata 2013-2016.
• Programu ochrony środowiska dla Gminy Marki na lata 2009-2012 z perspektywą

na lata 2013-2016.
• Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych

oraz przeciwdziałania Narkomanii na rok 20 IO.
Komisja analizowała również i wydała opnie na temat Gminnego Funduszu Ochrony

Środowiska i Gospodarki Wodnej w 2009 roku oraz projektu budżetu Miasta Mari na rok
20 IOw zakresie działania Komisji.

Rok 2009, jak lata poprzednie, to również liczne spotkania z gośćmi, w tematyce
wynikającej z przyjętego planu. Poza kadrą kierowniczą i pracownikami gminnych jednostek
organizacyjnych, naczelnikami i pracownikami wydziałów Urzędu Miasta Marki, Komisja
spotkała się również z:

• Elżbietą Żmudą - Stacja Sanitamo-Epidemiologiczna Warszawa - w sprawie
profilaktyki raka szyjki macicy oraz szczepień;



• Aliną Korotko - NZOZ "Esculap" oraz Elżbietą Terlikowską - NZOZ
"Kardiomed" - w sprawie badań ciśnienia tętniczego oraz poziomu cukru u dzieci
w wieku szkolnym;

• Andrzejem Makieła - Kierownik Inspektoratu w Wołominie Mazowieckiego
Zarządu Melioracji i Urządzeń Wodnych w Warszawie - w sprawie problematyki
utrzymania czystości, zaniedbania nurtu i otoczenia rzeki Czarnej;

• Artnrem Ostrowkim - Nadleśnictwo Drewnica - w tematach: edukacja leśna i
utrzymanie czystości w lasach oraz w temacie walki ze szkodnikami kasztanowca
w okresie jesiennym,

• mł. insp. Mariuszem Soleckim - Komendant Komisariatu Policji w Markach
oraz mł. asp. Markiem Żyłą -Kierownik Zespołu Dzielnicowych Komisariatu w
Markach, w sprawie bezpieczeństwa w mieście oraz na drogach i otoczeniu dróg;

• bryg. inż. Romanem Gołębnikiem. Powiatowy Komendant Państwowej Staży

Pożarnej w Wołominie - w sprawie bezpieczeństwa przeciwpożarowego w
Markach.

W roku 2009 realizowana była również kolejna edycja konkursu "Marki w Zieleni".
Powołana komisja konkursowa wyłoniła laureatów, którzy otrzymali nagrody i wyróżnienia.

Na ostatnim posiedzeniu, 9 grudnia 2009 roku, Komisja przyjęła plan pracy na rok 2010.

Przewodniczący Komisji


